
 
 
 
 
 
 
 

 

Referat fra møte i ungdomsrådet 

  
13. mars 2022, kl. 1630 - 1730   Sted: Kommunehuset 
 
Tilstede 
Mari Due-Tønnessen (Leder), Selma Sundsdal (Medlem), Elias Olsbu (Medlem), Tuva Lomm 
(Medlem), Lea Kulland Solfjeld (Medlem) 
 
Fravær 
Marianne Landaas (Ordfører),  
Steinar Thorsen (Mentor),  
Monica Guttrup (Mentor), 
Julian Eriksen Eide (Medlem),  
Emil Løvdal Nydal (Medlem) 
 
Sekretær: Kristin de Lange Johannessen (avdelingsleder, avdeling helse og familie) 
 

Agenda  

Politiske saker –  

- Barnehage i Holt 
Ungdomsrådet støtter alternativ 1. Medlemmene påpeker at det er viktig å prioritere 
utbygging av Holt skole (nyeste lokaler av skolen) til ordinær barnehagedrift. 
 

- Salg av kommunale eiendommer 
En kommentar er: Middelskolen slik det ser ut i dag, men pusset opp – er viktig for 
kommunen.  
En annen kommentar er: Hva med verneverdigheten hvis kjøper tar det i bruk og det er 
aktivitet der, men deretter selger det videre til andre enn Tvedestrand kommune etter 5 år? 
En tredje kommentar er: Hva med at bygges fornyes og blir ett nymotens bygg med 
funkisleiligheter? 
 

- Opprettelse av ad-hoc-utvalg – avdeling av kommunale eiendommer 
Ungdomsrådet kom fram til følgende konklusjon: Leder av ungdomsrådet, Mari Due-
Tønnessen ønsker å få innkalling ti møtene og få tilsendt alle referat. Mari deltar på møtene 
når hun ha mulighet.  
 

 

  
 
 
Tvedestrand ungdomsråd 
 

 



Eventuelt –  

- 17. mai – Ungdomsrådet etterlyser flere aktiviteter i sentrum etter at barnetoget er over. Er 
det mulighet for å få til en Quiz og andre aktiviteter på kommunehuset? Kan en spørre DDD 
eller Motio om de kan være med å arrangere? Kanskje noen i ungdomsrådet kan være med å 
planlegge. Det er ønskelig å ha ett møte rett etter påske sammen med 17. mai komiteen. Hva 
med 17 april kl. 1630?  Marianne Landaas kan du avklare om dette passer for medlem(er) i 
17 mai komiteen? 
 

- Ungdomsrådet skal presentere seg i kommunestyret den 21. mars, ca. kl. 16. Planen er at 
Ungdata og tiltaksplan deretter presenteres og eventuelt diskuteres. Medlemmene i 
ungdomsrådet møtes på Lisand kl. 15, for å planlegge.  
 

- Aktivitetskveld for ungdom i 2023? Skal det jobbes mer for å prøve å få til noe sammen med 
Fritidsklubben og flere?  
Tilbakemelding fra ungdomsrådet - Det viktigste er å ha ett sted å kunne møtes, for å kunne 
høre på musikk, spille litt spill og en mulighet for å være sammen. Kan en lage noe i 
samarbeid med videregående skole? Kristin kontakter rektorene for å avklare dette 
nærmere.  
 

- Befaring på ny barneskole skal avtales når kommunen har overtatt bygget etter 15. mai 
 

- Møtedatoer våren 2023.  
kommunehuset. 
9. mai 
13. juni 
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